
Koosoleku nr 29 protokoll 

Tartu valla arengu- ja planeerimiskomisjon 

 

Asukoht: Kõrveküla 

Kuupäev: 11.03.2024, Algus kell 16:00  Lõpp kell 17:57 

 

Koosolekut juhatas: Martin Pedak 

Protokollis: Estrit Aasma 

Osalesid komisjoni liikmed: Jaak Kumar, Kaarel Melk, Meelis Villems, Varmo Veski, Tõnu 

Kalja, Aigar Lepp 

Külalised: Tarmo Raudsepp, Jarno Laur, Jaak Tuksam (Gren Tartu AS) ja Margo Külaots 

(Gren Tartu AS). 

P ä e v a k o r d: 

1. Projektis „Lähte alevik, Kase tn jalgratta- ja jalgtee ehitamine“ osalemine  

2. Projektis „Tabivere alevik, Pargi tn jalgratta- ja jalgtee ehitamine“ osalemine  

3. Nõusoleku andmine äriruumi üürilepingu sõlmimiseks  

4. Jooksvad küsimused 

5. Gren Tartu AS projekti tutvustus 

Otsused ja eriarvamused. 

 

1. Päevakorrapunkt Projektis „Lähte alevik, Kase tn jalgratta- ja jalgtee ehitamine“ osalemine 

ettekandja: Tarmo Raudsepp, aruteluga alustati: 16:00 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust, millega soovitakse volikogu nõusolekut projektis “Lähte 

alevikku, Kase tn jalgratta- ja jalgtee ehitamine“ osalemiseks ja omafinantseeringu tagamiseks. 

Eelnõu oli sisulisel arutusel eelmisel koosolekul. Ettekandja täpsustas sel korral kaasnevaid 

kulusid. 

 

Otsus: 

Poolt: 6, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 



 

2. Päevakorrapunkt Projektis „Tabivere alevik, Pargi tn jalgratta- ja jalgtee ehitamine“ 

ettekandja: Tarmo Raudsepp, aruteluga alustati: 16:10 

Ettekandja andis teada, et eelnõu eesmärk on saada volikogu nõusolek projektis „Tabivere 

alevik, Pargi tn jalgratta- ja jalgtee ehitamine“ osalemiseks ja omafinantseeringu tagamiseks. 

Eelnõu oli sisulisel arutusel eelmisel koosolekul. Ettekandja täpsustas sel korral kaasnevaid 

kulusid. 

 

Kell 16:14 saabus Aigar Lepp 

 

Otsus: 

Poolt: 7, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 

3. Päevakorrapunkt Nõusoleku andmine äriruumi üürilepingu sõlmimiseks ettekandja: Jarno 

Laur, aruteluga alustati: 16:23 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust ja üürilepingu sõlmimise vajadusest, mis on tingitud 

ruumipuudusest Kõrveküla koolis. Ettepanek on kolida Tartu Valla Muusikakool Kõrveküla 

kooli ruumidest teisele pinnale. Muusikakool on pakutavate ruumidega tutvunud ning 

ettepanekuga nõus. Esialgu on plaan sõlmida leping 5 aastaks, mille järgselt peaks olema 

valmis Raadi kool, mis ruumipuuduse Kõrveküla koolis lahendab. Helikindlus renditavates 

ruumides saab olema tagatud. 

Arutleti hoone sobivuse üle ning võimaliku täiendavat kasutust seoses lastehoiu teenuse 

laiendamise vajadusega. 

Komisjoni ettepanek: võtta rendile kogu maja hinnaga kuni 8 eur/m2, sh lastehoiuteenuse 

osutamiseks. 

 

Otsus: 

Poolt: 7, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 

4. Päevakorrapunkt Jooksvad küsimused, aruteluga alustati: 17:04 

1. Haava 6 hoone kasutamisest  



Jaak Kumar tegi ettepaneku Haava 6 hoones leida ruumid eakate tegevusruumideks. 

Meelis Villems tegi ettepaneku Haava 6 hoones leida ruumid noortekeskuse loomiseks.  

Komisjoni ettepanek kaardistada piirkonna vajadused, millest lähtuvalt saab vallavalitsus leida 

vabu ruume erinevate tegevuste jaoks. 

 

Kell 17:15 lahkus Meelis Villems. 

 

5. Päevakorrapunkt Gren Tartu AS projekti tutvustus, ettekandjad: Jaak Tuksam, Margo 

Külaots, aruteluga alustati: 17:18 

Gren Tartu AS esindajad tutvustasid Möllatsi turbatootmisalaga seotud päikesepargi projekti 

arengu- ja planeerimiskomisjonile. Kuna teema on uus ja Eesti ning lähiriikide mõistes 

unikaalne, siis on vaja täiendavat infot.  

 

Otsus: 

Komisjon võtab info teadmiseks. 

 

 

Järgmine komisjoni koosolek toimub 08.04.2024 kell 16:00 

 

 

/Protokollile kirjutavad alla juhataja(d) ja protokollija(d)/ 

 

 


